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1.0 Voorwoord 
 
Voor u ligt het jaarverslag van HSV “Voorwaarts” over het kalenderjaar 2022. Hierin legt het 
bestuur, overeenkomstig de statuten, verantwoording af aan de leden met betrekking tot 
uitgaven en activiteiten die zijn ondernomen in het afgelopen boekjaar.  
 
Het jaar 2022 waren we zo goed als verlost van de coronaperikelen. We konden weer fysiek 
vergaderen. Zowel de bestuursvergaderingen aan de keukentafel van de voorzitter evenals 
de Algemene  Ledenvergaderingen in de Lawei konden eindelijk weer plaatsvinden.  
We hebben zoals u verderop kunt lezen het afgelopen jaar weer het een en ander 
ontwikkeld en in gang gezet en aan onze leden voorgelegd. Als vereniging zijn we volop in 
beweging om voor onze leden het vissen zo aantrekkelijk mogelijk te maken.  
 
 
Ik wens u allen veel leesplezier. 
 
Namens het bestuur van HSV Voorwaarts, 
 
Jouke Jansma, 
voorzitter  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

2.0 De vereniging  
 

2.1 Missie en visie 
Hengelsportvereniging Voorwaarts, opgericht in 1926, heeft als doel “het bevorderen van de 
hengelsport als sportieve recreatie.” Ook staan we voor het “beschermen en verbeteren van 
de visstand en het behartigen van de belangen van de sportvisser”  .  
We streven er dus naar dat voor al onze leden de wateren goed toegankelijk en bereikbaar 
zijn en de visstand duurzaam, gezond en gevarieerd is. Ons ultieme doel is dat elke vorm van 
sportvissen, door onze leden met plezier kan worden beoefend . 
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2.2 Onze Leden  
HSV Voorwaarts is de vereniging in gemeente Smallingerland met het meeste aantal leden. 
Daar zijn we best trots op. Tijdens de najaarsvergadering op 15 november hebben we ons 
5000ste lid mogen verwelkomen en in het zonnetje gezet. Ook het aantal vrouwelijke vissers 
neemt gestaag toe (let wel 385), iets wat we uiteraard verwelkomen. 
De cijfers wijzen uit dat we een vergrijsde club blijven. Ongeveer een vijfde deel kunnen we 
scharen onder de 65 plussers. 
Het ledenaantal lijkt zich te stabiliseren zo rond de vijfduizend aan het einde van het jaar. 
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3.0 Bestuurszaken 
 

3.1 Het bestuur 
Het bestuur van HSV Voorwaarts bestaat uit vijf personen: voorzitter Jouke Jansma, 
penningmeester Wijbe Huizenga, Jeroen van Groenigen, beheert onze website en 
Facebookpagina en stelt de nieuwsbrieven samen. In de voorjaarsvergadering is Auke de 
Vries benoemd tot secretaris en in de najaarsvergadering mochten we Taeke Botenga 
verwelkomen als vijfde bestuurslid. Hij verzorgt de visdocumenten bij de winkeliers en nog 
twee andere verkooppunten. De oud-voorzitter Siebe Huizenga is per april gestopt, na 36 
jaar met zijn bestuurstaken en we hebben hem benoemd tot erelid. 
De bestuursleden ontvangen een onkostenvergoeding en kunnen de gemaakte onkosten 
declareren. Het bestuur zet in gezamenlijkheid de visie en het beleid van de vereniging uit. 
Als regel geldt dat zij optreden als één bestuur naar buiten en elkaars taken desgewenst 
kunnen overnemen.  
 

 3.1 Bestuursvergaderingen  
Er is het afgelopen jaar door het bestuur acht maal vergaderd. Er is overeenkomstig de 
statuten een voor- en najaarsvergadering gehouden op respectievelijk 12 april en 15 
november. 
Onderwerpen welke het afgelopen jaar onder andere aan de orde zijn gekomen; 

• Lippe Gabriëlsplas, aanwezigheid van de kwabaal en behoud visrechten 

• Fisk en Wetter en verhoging kosten  

• Visparels voorstel op de ALV tot opdracht en uitvoering  

• Vissteigers Afspraken met Gemeente over onderhoud en Voorstel ALV 

• Actie Skjin Wetter 

• Gratis lidmaatschap 6 Oekraïense vluchtelingen 

• Aanpassing website 

• Convenant aangepast sporten 

• Vertrek oud voorzitter Siebe Huizenga 

• Bekostigen karper uitzet 

• Vislessen Bodenstaff 

• Invulling vacature  

• Verloting ALV 

• Bestuursaansprakelijkheidsverzekering 
Daarnaast zijn er diverse reguliere overleggen geweest met de Gemeente en de Federatie 
Fryslan. 
 

3.2 Algemene Ledenvergadering (ALV) 
Zoals u van ons gewend bent organiseren we tweemaal per jaar, in het voorjaar en het 
najaar, een Algemene Leden Vergadering in de Lawei.  
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De voorjaarsvergadering vond plaats op 12 april, met Yair Jelmer Nauta, eigenaar van Nautas 
Boatshop, als gastspreker. De najaarsvergadering op 15 november. Dar hadden we Pieter de 
Vries (kandidaat =Wetterskip Fryslan) met een interessant betoog over de kansen en 
bedreigingen voor de sportvisser. Beide avonden mochten we ongeveer vijftig leden 
verwelkomen onder het genot van een hapje en een drankje. Uitgebreide verslagen van 
bovengenoemde vergaderingen vindt u op onze website. 
 

4.0 Het viswater 
We zorgen als vereniging dat onze leden zo goed mogelijk in staat worden gesteld om te 
kunnen vissen in goed bereikbaar, kwalitatief en visrijk water. Daarnaast willen we zoveel 
mogelijk water beschikbaar te stellen aan en voor onze leden en ook voor alle leden binnen 
Sportvisserij Nederland. Daarom hebben we overleg met diverse belangenhouders. De 
gemeente is één van deze belangenhouders en als eigenaar van het water voor ons een zeer 
belangrijke partner. Daarnaast is de Federatie Fryslan die provinciaal onze 
belangenbehartiger is en uiteraard Sportvisserij Nederland die voor landelijk beleid de 
contacten met de landelijke overheid onderhoudt. Onderstaand treft u een aantal 
onderwerpen aan die het afgelopen jaar onze aandacht hebben gehad.  
 

4.1 Zonnepanelen: 
Een voortdurend punt van aandacht en zorg is het beleid m.b.t. het plaatsen van 
zonnepanelen op water met name waar we visrechten hebben. Zo ook de reeds geplaatste 
panelen op de Lippe Gabriëlsplas. We hebben daar onze visrechten niet kunnen behouden. 
Onlangs is gebleken dat er kwabaal is aangetroffen in deze plas. Deze unieke vissoort is 
beschermd en we zijn o.a. hierover in gesprek met de Federatie. We zien ook graag 
specifieker beleid vanuit de Federatie en of Sportvisserij Nederland met betrekking tot het 
plaatsen van zonnepanelen op viswater.  
 

4.2 Visrechten : 
We hebben via de Federatie visrechten aangevraagd van het Alddjip in Aldegea. Dit speelt al 
een aantal jaren en we wachten tot de planontwikkeling is afgerond, daarna zouden ons de 
rechten worden toegekend. Overige vragen m.b.t. visrechten van onze leden worden 
doorgespeeld naar de Federatie. Daarnaast verwachten we van onze leden dat 
gedragsregels omschreven op o.a. de visplanner of in het boekje, door onze leden worden 
nageleefd.  
 

4.3 Bestrijden uitheemse plantengroei : 
Door o.a. klimaatverandering neemt de plantengroei van met name uitheemse soorten in de 
vijvers toe. Dit zorgt voor veel overtollige aangroei en komt de waterkwaliteit niet ten 
goede. De gemeente heeft de verantwoordelijkheid om de watergangen schoon te houden. 
We trachten daarom samen met de gemeente ons viswater duurzaam schoon en bereikbaar 
te houden. Dit doen we o.a. door inzet van de harkboot. 
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4.4 Vissteigers  
Samen met de gemeente die eigenaar van het water en de omgeving is hebben we het 
afgelopen jaar afspraken gemaakt met betrekking tot het beheer en onderhoud van een 
veertien tal vissteigers. De jaarlijkse kosten komen vanaf 2023 voor rekening van onze HSV. 
De leden hebben tijdens de najaarsvergadering hiermee unaniem ingestemd. 
 

4.5 Visparels: 
Tijdens de najaarsvergadering 2021 gingen de leden akkoord met de reservering opgenomen 
in de begroting 2022 voor de visparels. Dit is in het najaar 2022 uitgewerkt door de Federatie 
Fryslân in de persoon van Gerben Jorritsma (de opvolger van Tamme Smit). De offerte is met 
het bestuur van de HSV besproken en deze was akkoord met de opdrachtverlening en 
realisatie van een tweetal visparels, in de Folgeren en nabij het Kiryat Onoplein. De 
benodigde vergunningen zijn inmiddels aangevraagd en naar verwachting kunnen we er het 
komende jaar van genieten. 

 
4.5 Vislessen 

We willen graag zo veel mogelijk sportvissers bereiken voor het beoefenen van deze mooie 
rustgevende sport. Om die reden willen we graag ook de jongeren erbij betrekken en hun 
ook enthousiasmeren. Daarom geeft onze vismeester dhr. Bodenstaff graag visles. 
Afgelopen jaar kon er gelukkig weer op een aantal scholen les worden gegeven. 
 

5.0 Financiële verantwoording 
 

5.1. Jaarrekening 2021 
Overeenkomstig onze statuten leggen we jaarlijks in de ALV verantwoording af van het 
afgelopen boekjaar. De financiële cijfers worden aan de leden tijdens de ALV getoond en de 
kascommissie doet verslag van de controle van de boeken. Ook voor 2021 is er 
dientengevolge decharge aan de penningmeester verleend. Voor belangstellenden is de 
uitgebreide versie van de jaarrekening op te vragen bij de penningmeester. 
De cijfers laten zien dat we een financieel gezonde vereniging zijn. Een vereniging die 
substantieel kan bijdragen in de projecten, zoals de visparels en vissteigers.  
 

5.2 Begroting 2022 
De begroting over 2023 is op 15 november 2022 tijdens de ALV voorgelegd aan de leden en  
unaniem goedgekeurd. Hierbij willen we speciaal noemen het bedrag dat begroot is voor de 
vissteigers jaarlijks ca. € 15.000.- Dit doen we ook voor het visplezier van onze leden.  
De contributie is onze voornaamste bron van inkomsten. Voor het komende jaar is de 
contributie ongewijzigd gebleven. Ons streven is om de contributie ook in de toekomst zo 
aantrekkelijk mogelijk te houden, zodat het vissen voor iedereen toegankelijk blijft. 
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6.0 Nawoord 
Bovenstaand het jaarverslag 2022 waarin we bestuurlijke verantwoording afleggen omtrent 
activiteiten en de financiën van onze vereniging. Heeft u, na dit verslag te hebben gelezen, 
nog vragen, opmerkingen of tips? Laat het ons vooral weten. De wijze waarop u contact met 
ons op kunt nemen staat in de bijlage vermeld. Wij wensen u veel (vis)plezier in het 
komende jaar toe en hopen dat u dat met hetzelfde enthousiasme zult doen als wij. 
 
 

Bestuursfunctie Handtekening 

Voorzitter 
 
 
 

Penningmeester 
 
 
 

Secretaris 
 
 
 

Algemeen bestuurslid 
 
 
 

Algemeen bestuurslid 
 
 
 

Goedgekeurd door de leden tijdens de Algemene Leden Vergadering van 11 april 2023 

 

Bijlagen: 
Contactgegevens 
U kunt via de algemene gegevens contact opnemen met het bestuur. Binnen het bestuur 
wordt bekeken wie uw vraag of opmerking het beste op kan pakken. 
 

Algemeen 
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